

Déclaration de conformité UE **EU declaration of conformity**

La déclaration de conformité UE s'applique aux appareils suivants :
The UE declaration of conformity applies to the following units :

Convertisseurs redondance gamme

Redundancy Transmitter range

GK

Nous confirmons, sous notre propre responsabilité, la conformité aux exigences essentielles des directives européennes :

We confirm under our own responsibility, the conformity to the essential requirements of the European directives :

DBT/LVD : 2014/35/UE

CEM/EMC : 2014/30/UE

RoHS : 2011/65/UE

Les normes suivantes ont été appliquées :
The following standards were applied :

DBT/LVD : EN 61010-1 : 2011

CEM/EMC : IEC61326-1 : 2005

EN55011 class A & B

Electrostatic discharges EN61000-4-2

Electromagnetic Fields EN61000-4-3

Fast Transient / burst EN61000-4-4

Surge Waves EN61000-4-5

Conducted RF EN61000-4-6

Magnetic field 50 Hz EN61000-4-8

Voltage dips, short interruptions & voltage variations
EN61000-4-11

L'objet de la déclaration décrit ci-dessus est conforme à la directive 2011/65/UE (RoHS) du Parlement européen et du Conseil du 8 juin 2011 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques.

The purpose of the declaration described above complies with Directive 2011/65 / EU (RoHS) of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Brignais, 09/08/2019

Carole REGIS, responsable qualité/quality manager